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  Dagsorden  
Møde i det Lokale Uddannelses Udvalg for  

Transport og Logistik 

Emne: Ordinært møde 
 
Formål med mødet:  

Mødeleder: Nana Rask 

Referent: Nana Rask 

Dato: 16. juni 2022 

Varighed: 13:30 – 15:00 

 
 

Tilstedeværende:  
Nana Rask 
Finn Brakhage Jacobsen 
Henrik Zinck 
Kurt Jørgensen 
 
Lasse Holm Juhler 
 
Steve Belting 
Morten Stig Kristensen 
 
Gæst:  
Aage Brøndum fra TUR 
 
Afbud:  
Bodil Søllingvrå  
René Dupont 
 

 
Dagsordenspunkt:  Drøftelse og Konklusion:  

Referat fra sidste 
møde 
 

Referaterne mangler på hjemmesiden. Nana får referaterne lagt på 

hjemmesiden. 

  

Nyt fra 
formanden/udvalgets 
medlemmer 

Steve: Der skal laves mere og bedre reklame for transport. Der er rift 

om eleverne og der er generelt svært at finde chauffører.  

Nyt fra skolen Forventet antal GF2 elever efter ferien: 

Vejgods: 2 

Lager- og terminal: 6 

Mesterlæreelever: 6 

Det giver et relativt lille hold og der er problematisk at skolen ikke har 

flere elever.  
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Nye bekendtgørelser Der er frist for indsigelser til Uddannelsesordning for Kollektiv, Lager 
og Vejgods nu på fredag 17/6 kl 12. 
Forsider til de 3 Uddannelsesordninger er fremsendt (sammen med 
dagsorden til gårsdagens møde) den 9/6. 
For Lager og Vejgods er ændringer i forhold til gældende 
Uddannelsesordning kun på tilknytning af VFS (Valgfri specialefag) – 
hvorfor høringen jo kun omfatter dette. 
På Kollektiv desuden den udvidelse af faget ”Offentlig Servicetrafik 
3”, som også blev fremsendt 9/6.  
 

Nyt fra TUR  

AMU Det er problematisk, at der stort set ingen tilslutning er til AMU Bus.  

 

3F efterspørg en oversigt over AMU udbud i form af et fysisk stykke 

papir, med de AMU udbud der kører det næste halve år.  

Der er behov for informationer om AMU – virksomhederne har brug for 

at vide hvad det koster dem.  

Der er brug for håndholdt servicering af virksomhederne, så vi sikre os 

at de altid vælger EUC Syd.  

Partnerskabs 
samarbejde 

Aage Brøndum fra TUR deltog på mødet og fortalte om et muligt 

partnerskabsprojekt. 

Partnerskabsprojektet tager udgangspunkt i udfordringen med manglen 

på kvalificeret arbejdskraft. 

Tanken er, at der indgås et partnerskab mellem skolen og 

virksomheder, hvor virksomhederne på den ene side forpligter sig til at 

tage elever i praktik og til at gøre en ekstra indsats i forhold til forløb 

for både elever og lærlinge og hvor skolen på den anden side forpligter 

sig til, at facilitere netværket af virksomheder og UU, jobcentre, FGU og 

andre relevante samarbejdspartnere, som i sidste ende skal skaffe 

virksomhederne elever og medarbejdere.   

Eventuelt GF1 og GF2 deltager i efteråret i TransportUgen.  

 


